To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 30-01-2023 01:30:56 PM Subject: Other Material Information MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 30-01-2023 01:30:56 PM التاريخ: 30-01-2023 10:30:56 الأخرى المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية المنات الهندسية المنات المنات الهندسية المنات الم
following material event: Material Event	والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة: الحدث الجوهري
Date of event: 30-01-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 30-01-2023
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
e would like to inform you that a judgment was issued in favor of the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries, the public shareholding company, in Case No. (6232-2021) of the Amman Court of First Instance, to obligate the defendants to each of the United Arab Investors Company, the public shareholding company, and Haitham Khaled Abdul Karim Al Dahleh and Abdul Rahman Talal Abdul Rahman Daghmush to pay the amount of 11,307,320 eleven million three hundred and seven thousand three hundred and twenty dinars, fees, expenses, attorney's fees and legal interest from the check due date until full payment.	نود اعلامكم بان صدر حكم لمصلحة شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة المساهمة العامة المحدودة في القضية رقم (6232-2021) محكمة بداية عمان بالزام المدعي عليهم كلا من شركة المستثمرون العرب المتحدون المساهمة العامة المحدودة وميثم خالد عبد الكريم الدحله و عبد الرحمن طلال عبد الرحمن دغمش بدفع مبلغ الدحله و عبد الرحمن طلال عبد الرحمن دغمش بدفع مبلغ وثلاثمائه وسبعة الاف وثلاثمائه وعشرون دينار والرسوم والمصاريف واتعاب المحاماة والفائدة القانونية من تاريخ استحقاق الشيك حتى السداد التام وقد اكتسب الحكم الدرجة القطعية وسيتم السير باجراءات تنفيذ الحكم لدى دائرة التنفيذ.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi